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Protokół Nr BRM.0012.1.7.2021 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 1 czerwca 2021 roku 

Spis treści 

Do punktu 1 – Funkcjonowanie szkół na terenach wiejskich – posiedzenie wyjazdowe 

(wizyta w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich oraz Judzikach) .................................... 2 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. .......................................................................................... 3 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. .............................................................................................. 4 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Radny Rady Miejskiej – Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Rady Miejskiej – Dawid Bondarenko, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz.– Zbigniew 

Malinowski. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Funkcjonowanie szkół na terenach wiejskich – posiedzenie wyjazdowe (wizyta w 

Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich oraz Judzikach). 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie przyjęła porządek obrad. 

Do punktu 1 – Funkcjonowanie szkół na terenach wiejskich – posiedzenie 

wyjazdowe (wizyta w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich oraz 

Judzikach) 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że dzisiejsza komisja została poświęcona dwóm szkołom na terenie wiejskim. 

Symulacja kosztów dostosowania Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich do zaleceń 

Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w Olecku wynosi 4-5 mln zł. Na 

poprzedniej komisji padła propozycja, aby w perspektywie czasu zastanowić się, by w SP w 

Babkach Oleckich pozostawić klasy 0-III , a klasy starsze przenieść do Szkoły Podstawowej w 

Judzikach. Zauważył, iż niektóre lekcje są łączone na poziomie różnych roczników, co nie 

wpływa dobrze na edukację. Zaproponował, aby komisja we wrześniu/październiku wybrała 

się z wizytą do Szkoły Podstawowej w Gąskach w celu sprawdzenia jak funkcjonuje po 

przeniesieniu dzieci ze zlikwidowanej szkoły w Kijewie. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

dodała, że osobiście odwiedziła kilka szkół gminnych. Z tego co jej wiadomo przedmioty 

wiodące nie są łączone (np. matematyka, j. polski). 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odpowiedziała, że tylko niektóre przedmioty są łączone, tj. muzyka, plastyka, w-f. Łączenia 

zajęć występują w SP Judzikach. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

dodała, że w Judzikach klasy dydaktyczne są o wiele większe, brakuje tylko sali 

gimnastycznej. W Babkach Oleckich brakuje kuchni, świetlicy i biblioteki. Pomysł radnego 

Wacława Olszewskiego, aby w Judzikach były klasy starsze, a w Babkach Oleckich młodsze 

daje możliwość utrzymania obu szkół, a co za tym idzie utrzymanie etatów. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czym spowodowane jest, iż dzieci z okręgów miejskich uczą się w szkołach wiejskich. 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 
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odpowiedziała, że część dzieci łatwiej odnajduję się w szkole, gdzie jest mniej uczniów w 

klasie oraz uczniowie, którzy posiadają odrzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

dodała, że w Szkole Podstawowej Nr 4 w Olecku są klasy integracyjne, które zapewniają 

mniejszą ilość uczniów w klasach oraz dodatkowego nauczyciela. 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odpowiedziała, że w klasie integracyjnej nie może być więcej niż 5 uczniów z takimi 

potrzebami. Zdarza się, iż na poziomie danej klasy jest więcej takich uczniów. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała, czy w związku z taką sytuacją nie można by było utworzyć dodatkowej klasy. 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odpowiedziała, że jeżeli w danym roczniku funkcjonują dwie klasy, a w drugiej klasie uczy się 

więcej niż 20 uczniów nie można utworzyć klasy integracyjnej. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zwiększenie pensum nauczycieli przełoży się na ich zatrudnienie. 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odpowiedziała, że nie prowadzono jeszcze takich analiz. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy nauczyciele ze zlikwidowanej szkoły w Kijewie nadal będą mieć zapewnione 

zatrudnienie w najbliższym roku szkolnym. 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odpowiedziała, że nie posiada informacji, aby któryś z nauczycieli nie miał zapewnionego 

etatu. 

Innych pytań w tym punkcie nie zgłaszano. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 
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